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Geachte heer Den Brok, 

 

In de Kadernota 2018-2021 die as. donderdag wordt besproken met de Gemeenteraad komt 

onder het kopje Cultuur een passage voor die kan worden uitgelegd als een voornemen het 

Toeristisch Informatiecentrum Ravenstein (TIR) onder te brengen in de pastorie. Dat 

geschiedt dan om de gemeentelijke uitgaven ten behoeve van het aldaar te huisvesten museum 

te drukken.  

 

Een dergelijke actie is strijdig met het in het Eindadvies van April 2015 uitgesproken 

voornemen van de burgers het raadhuis te behouden als gebouw met een ´maatschappelijke 

functie´. Wij nemen althans aan dat daarmede wordt gedoeld op een maatschappelijke functie 

in sociaal-culturele zin. Ook een bordeel heeft immers een maatschappelijke functie. 

 

In het kader van de Vzk is echter de problematiek rondom het museum en de pastorie niet aan 

de orde geweest omdat deze zich eerst later manifesteerde. Uit voormeld voornemen kan 

worden opgemaakt dat door de gemeente bij nader inzien het cocreatieve speelveld eenzijdig 

is gewijzigd. Overheveling van het TIR naar de pastorie maakt het aanmerkelijk moeilijker 

het raadhuis gezond te exploiteren in sociaal-culturele zin.  

 

Ambtelijk is bij de gemeente bekend dat de adviesgroep die het Totaalplan opstelde ten 

aanzien van het raadhuis concrete plannen heeft. Deze passen ook in het Beleidsplan 

Tourisme 2017. Daar zou ernstig afbreuk aan worden gedaan als u uw voornemen zou 

uitvoeren.  

Namens de adviesgroep van bezorgde burgers die het Totaalplan opstelde, verzoeken wij u 

het TIR niet (financieel) te dwingen naar de pastorie te verhuizen.  

 

Wij verzoeken u voorts deze brief tijdig ter kennis te brengen van de raadsleden zodat deze 

kan worden meegewogen tijdens het kadernota-overleg met de gemeenteraad.  

 

Terzijde merken wij nog op dat u in de kadernota onder het kopje ‘Ontmoeten’ spreekt over 

een ‘deelgebied’ bestaande uit ‘Neerlangel, Overloon en Keent’! Waar ligt dat gebied?  

 

Wij stellen het op prijs dat u de ontvangst van deze brief en de doorzending naar de 

raadsleden bevestigt. 

 

Met vriendelijke groeten, 

Namens de adviesgroep Totaalplan Ravenstein, 

 

M.J.A. van Mourik  en A.M. Buijink 


